
Referat 

Styremøte KBHL 2024-11-05 

 

Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Svein Rune Berge, Tor Martin Aabol.  
Ingebjørg Næs (Varamedlem), Tom Knudsen (varamedlem for Jon R Hanssen). 
Referent: Tor Martin Aabol 
Inviterte gjester:  
Fravær: Jon Rangfred Hansen 
Sted: Teams 
Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Behandling av 
innspill fra 
løypegruppe 

Alle innspill fra løypegruppen ble gjennomgått og 

kommentert i eget dokument. Dokumentet legges ut på 

hjemmeside som lovet på årsmøte. 

Tor 
Martin 

Utført 

Avtale med 
Kyrkjebugdheia 
AS om 
løypekjøring  

Inngått avtale med Kyrkjebygdheia løper videre. Avtalt 

fastpris for 2024-25 sesongen, ble på styremøte 6/9 avtalt 

til 537.500, - 
  

Rammer for 
kjøring med 
Scooter 

Håvard viste kart (se bilde på side 2 i referatet) med løyper 

og yttergrenser for hvor Scooterlaget skal kjøre løyper 

kommende vinter (sorte linjer).  

Håvard skal ha møte med Scooterlaget neste helg (9-10/11) 

og avtale: 

-Hvilke traseer som skal kjøres 

-Hyppighet 

-Økonomisk kompensasjon.  

I budsjettet er det satt av 15.000,- til Scooterkjøring 

Håvard 
Neste 

styremøte 
10/12 

Sommerløyper Svein Rune sa ja til å overta oppgaven som ansvarlig fra 

sommerløyper. Arne Jørgen deltar på neste styremøte og 

informerer om status på hva som er gjort og hva som bør 

gjøres. Han har også sagt seg villig til å bidra med 

oppgaver, 

  

Vinterløyper Håvard informerte om at Drangedal Røde kors i regi av 

Gautefall Løypelag kommende vinter som en prøveordning 

skal kjøre scooterløyper fra Gautefall og til Holmvatn. Røde 

Kors sørger for avtale med berørte grunneiere og dekker 

selv kostnadene. 

  

Grunneieravtaler Håvard har fått 4 tilbakemeldinger fra grunneiere som 

ønsker avtale om løypekjøring.  

Avtalen er anbefalt av Den Norske Turistforening, 

Friluftsrådenes Landsforbund, Friluftslivets 

fellesorganisasjon, Norges Fjellstyresamband,  

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Norges Bondelag, Norges Skogeierforbund, Norskog, Norsk 

Bonde- og Småbrukarlag, Statskog og Norsk 

Allmenningsforbund. 

Det er tatt inn et ekstra punkt som regulerer omlegging av 

løypetrase ved f.eks. hyttebygging/anleggsaktivitet. 

Grunneier Knut Oddvar Nes har igjen krevd plass i styret og 

kommet med ytterligere krav som må innfris innen rimelig 

tid om han skal tillat løypekjøring på sin eiendom (opp mot 

Skornetten fra Ervetjønn). 

Krav fra Knut Oddvar Nes 

1. Ein grunneigar representant i styret i KBHL valgt av 

grunneigarane som vil ha avtale. 

2. Møterett / stemmerett samt innkalling til årsmøtet. 

3. Referat frå kvart styremøte. 

Kravene ble behandlet og her er styrets tilsvar.  

Håvard svare Knut Oddvar Nes. 

1. Dette ble vedtatt på årsmøtet 2023, men vi har ikke fått 

tilbakemelding/dokumentasjon på at grunneierne har valgt 

en representant. 

Det må fremvises et dokument underskrevet av grunneiere 

som ønsker avtale, der de utpeker sin kandidat.  

Grunneiere må velge ny kandidat hvert år, da det kan 

komme nye grunneiere som vil ha avtale. 

2. Vi er positive til dette, men det krever vedtektsendring 

og kan først tre i kraft etter årsmøte 2025. 

3. Referat fra styremøte sendes til alle som deltar på 

styremøter, men sendes ikke til alle grunneiere eller andre 

medlemmer. 

Håvard svarer Knut Oddvar Nes ovenstående. 

Grunneieravtalen er oppdatert med punkt 1 og sendt ut til 

følgende grunneiere. 

Knut Oddvar Nes 

Arnt Erik Evja 

Ian Perry Jones 

Barbro Holskar 

John, Kjell og Paul Lauritzen 

Håvard skal ha dialog med kommunens næringssjef og gi 

status på vårt arbeid med grunneieravtaler for å utløse lovet 

bidrag fra Nissedal kommune. 

John, Kjell og Paul Lauritzen ønsker ikke sommerløyper på 

sine eiendommer, Dette er i området ved 2-milsløypa og 

nordover. Håvard svarer at det ikke er, eller er planlagt 

sommerløyper i dette området. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Håvard 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Håvard 
 
 
 
Håvard 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Neste 
styremøte 

10/12 
 
 

 
 
 
 
 
 
Neste 
styremøte 
10/12 
 
Neste 
styremøte 
10/12 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Vedtak  
  

 
Neste styremøte 10.12.2024 kl 20:00 


